
Vyjadrenie úspešných absolventov Fakulty verejnej správy
UPJŠ k štúdiu na fakulte a k ich uplatniteľnosti na trhu práce

„Som absolvent Fakulty verejnej správy a školu by
som za nič nemenil.

Začínal som ako šedá podpriemerná myška, ktorú
ako absolventa hotelovky niektorí gymnazisti veľmi
nemuseli a vyučujúci sa pýtali čo tam hľadám. Je
pravda, že som veľa vody nikdy nenamútil a chodil
som skoro na všetky opravné, ale asi práve to
ma nakoplo. Žiadna škola vám prácu nezaručí, skôr
ide viac o to, ako sa človek vyformuje práve počas
vysokoškolského štúdia.

Z vysokých škôl vyjde len veľmi málo úplne múdrych ľudí, múdrosť sa nadobudne až v živote a
skúsenosti až v práci po škole. Ale FVS mi dala v tomto super základ.

Budúci študenti, veselo študujte a formujte sa aj vy.

Aktuálne som zamestnanec Magistrátu mesta Košice a som spokojný.“

Mgr. Tomáš Gáll

Súčasný zamestnávateľ:
Magistrát mesta Košice
Pozícia: referent referátu marketingu,
kultúry a styku so zahraničím

„Pri výbere školy bola Fakulta verejnej správy
mojou primárnou voľbou, predovšetkým s ohľadom
na jej širokospektrálne zameranie. Jej nespornou
výhodou je skutočnosť, že svojich študentov
dokáže pripraviť  po odbornej stránke v rôznych
oblastiach, čo dáva veľmi dobrý predpoklad pre ich
uplatnenie sa na trhu práce.

Absolventi FVS sú samozrejme špecializovaní na verejnú správu, ale pri hľadaní zamestnania
sa nemusia striktne orientovať iba na sektor VS, čoho živým dôkazom som aj ja. Už niekoľko
rokov pracujem v J&T Banke, ktorá patrí do finančnej skupiny J&T, jednej z najúspešnejších a
najprogresívnejších firiem na Slovensku, s majetkom na úrovni 5 miliárd EUR. Pracujem na
pozícii riaditeľ pobočky banky v Košiciach.

Na pracovnom pohovore mojim terajším zamestnávateľom imponovalo obsahové zameranie
štúdia na FVS, a som presvedčený, že k mojej súčasnej kariére mi pomohlo získané
vzdelanie. Škola mi dala mnoho užitočných vedomostí, ale taktiež ma osobnostne vyformovala
na úroveň, v ktorej môžem konkurovať aj tým najlepším.

Poznám veľa úspešných absolventov FVS, ktorí sa uplatnili v tých najrôznejších pracovných
pozíciách, mnohí z nich na riadiacich postoch vo verejnej aj súkromnej oblasti. Moju absolútnu
dôveru v schopnosť fakulty produkovať výborne pripravených ľudí vyjadruje aj fakt, že som si
predminulý rok pri rozširovaní nášho pracovného tímu v banke vybral absolventku FVS. V
budúcnosti svoje rozhodnutie bez obáv zopakujem.“

PhDr. Dušan Urge

Súčasný zamestnávateľ:
J&T Banka

Pozícia: riaditeľ pobočky v Košiciach
etingu



„Organizáciou štúdia fakulta poskytuje absolventom
možnosť širokého uplatnenia v rôznych oblastiach
verejnej aj súkromnej sféry. Študent získava prehľad v
oblasti verejného práva, ekonomických vied a
riadenia, ako aj sociálnych štúdií. V každej z týchto
oblastí nájde absolvent Fakulty verejnej správy
uplatnenie.

Ja osobne som si najviac obľúbil predmety vyučované na katedre ekonomických vied a aj pri
svojej práci využívam vedomosti nadobudnuté od vyučujúcich z tejto katedry (Všeobecná eko-
nomická teória, Hospodárska politika, Podnikové hospodárstvo, Účtovníctvo, Riadenie vo VS,
Verejné financie, Projektový manažment, atď.). Samozrejme, pri špecifických požiadavkách pra-
xe je potrebné ďalšie prehlbovanie vedomostí.“

Doterajšie pracovné pozície:
2011 – súčasnosť: IBM ISC, kontrola nákladov a Focal Point Nordics & Germany
1997 - 2011 IBM ISC, Analytik financií a plánovania, IBM Global Business Services, UK &
Ireland.

Mgr. Peter Perún

Súčasný zamestnávateľ:
IBM  ISC

Pozícia: controller

„V súčasnosti pracujem v spoločnosti Oldrati
Slovensko s.r.o. na pracovnej pozícii - Quality
Manager, predchádzajúca pracovná pozícia -
zakladateľ a konateľ spoločnosti Echon s.r.o.

Po skončení štúdia na Fakulte verejnej správny bolo
asi najväčším prínosom široké spektrum
nadobudnutých poznatkov a vedomostí a ich
správne využitie bolo asi základom mojich prvých
malých úspechov.

Ako som už naznačil Fakulta verejnej správy ponúka svojím študentom možnosť nadobudnúť
množstvo poznatkov z rôznych oblastí, čo dáva absolventom tejto fakulty konkurenčnú výhodu
na pracovnom trhu.

Za najdôležitejšie považujem rozvoj mojej osobnosti počas tohto štúdia a schopnosti naučiť sa
myslieť kriticky, čo je základom pracovných úspechov asi v každej práci.

Okrem tohto počas štúdia na tejto fakulte som spoznal množstvo ľudí, ktorí mi pomáhali a ešte
aj pomáhajú v mojom profesionálnom raste. Obdobie strávené na tejto fakulte predstavuje jedno
z najkrajších období z môjho doterajšieho života a bude na moje štúdium spomínať stále s
úsmevom.“

PhDr. Matúš Hančár

Súčasný zamestnávateľ:
Oldrati Slovensko s.r.o.

Pozícia: Quality Manager



„Štúdium na Fakulte Verejnej Správy som
ukončila v roku 2007. Hneď po ukončení štúdia
som sa zamestnala v neziskovej organizácii, ktorá
sa zaoberala spracovaním projektov pre obce
a mestské časti, ktoré boli zamerané na čerpanie
štrukturálnych fondov a iných dotačných
programov.

V rámci práce som sa venovala spracovaniu Programov hospodárskeho a sociálneho
rozvoja, spracovaniu žiadostí pre získanie finančných prostriedkov ale i aktivitám, ktoré si
vyžadovala implementácia projektu Komunitnej sociálnej práce v rámci Európskeho
sociálneho fondu.

Zo štúdia som využila najmä ekonomické predmety, ako Ekonomika verejnej správy a
verejného sektora, Regionálna ekonomika, Riadenie procesov, ale i Metódy výskumu
a voliteľný predmet Sociológia politiky v anglickom jazyku. Pri práci som zužitkovala
i jazykové zručnosti, ktoré je však potrebné rozvíjať. V ostatnom mi pomohli práve
skúsenosti z prípravy Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja v našej obci a
maličké skúsenosti zo života samosprávy.

Po 14 mesiacoch práce sa mi naskytla možnosť pracovať na Miestnom úrade Mestskej časti
Košice – Západ ako referentke na Majetkovom oddelení, ktorú som využila. Považovala som
to za ďalšiu životnú výzvu, kde môžem bližšie spoznať život samosprávy. Do mojej
pracovnej náplne patrí agenda v súvislosti so správou majetku mestskej časti,  rozúčtovanie
a fakturácia energií i spracovanie žiadostí na rôzne dotačné programy a výzvy. Pri mojej
práci na úrade využívam poznatky z organizácie verejnej správy, vedomosti v súvislosti
s rozpočtovaním, plánovaním, poznatky z regionálnej ekonomiky, finančného i správneho
práva. Okrem toho vedomosti zo štúdia využívam aj mimo práce, v rámci aktivít v
občianskom združení. Počas práce na Miestnom úrade si všímam, ako sa aplikujú moderné
teórie v prístupe samosprávy vo vzťahu ku klientovi, ako je optimalizácia procesov,
ústretovosť voči klientom, využívanie moderných komunikačných prostriedkov i hľadanie
alternatívnych zdrojov financovania na zabezpečenie úloh miestneho úradu.

Štúdium na fakulte mi poskytlo prehľad o tom, ako je rozdelená verejná správa na
Slovensku, ako funguje a čo všetko v sebe ukrýva z právneho, ekonomického i sociálneho
hľadiska. Tieto informácie mi dodali odvahu a vzbudili vo mne záujem o účasť na verejnom
živote v našej obci. Ešte počas štúdia som sa podieľala na príprave Programu
hospodárskeho a sociálneho rozvoja pre obecný úrad, do prípravy ktorého ma oslovili na
základe mojich návštev obecného úradu kvôli rôznym ročníkovým prácam. Skúsenosti
z fungovania samosprávy a jej rozvoja som zúročila pri písaní mojej diplomovej práce.
Myslím, že práve štúdium na fakulte mi dopomohlo k tomu, stať sa poslankyňou obecného
zastupiteľstva i členkou finančnej komisie v obci.

Moja skúsenosť zo štúdia je, že sa nestačí uspokojiť len s poznatkami, ktoré fakulta
ponúkne, ale je dobré nájsť si nejakú oblasť z praktického života a zapojiť sa do nej. Takto
prepojiť teoretické poznatky s praxou a naopak. Ako zlepšenie štúdia, by som navrhovala
viac priestoru a času venovať štúdiu v cudzích jazykoch, kvôli tomu, že v praxi je to veľká
výhoda. Zároveň ešte viac prepájať teoretické poznatky s praktickým životom a posilniť
zručnosti v oblasti práce s výpočtovou technikou.“

PhDr. Viera Jurková

Súčasný zamestnávateľ: Miestny úrad
mestskej časti Košice – Západ

Pozícia: referentka



„V živote každého človeka je dôležitým imperatívom
"presadiť sa". Práve v oblasti pracovného trhu nikdy
nie je zrejmé, kam nás vietor zaveje. Všeobecný
rozhľad ale i kvalitné odborné vedomosti, schopnosti
a zručnosti vo viacerých spoločenských oblastiach sú
nevyhnutnou podmienkou presadenia sa.

FVS je tou správnou platformou, ktorá dáva človeku jasnú perspektívu v ekonomickej, sociálnej
i právnej sfére a takpovediac s týmto "komplet menu" a malou dávkou sebavedomia sa
absolvent fakulty presadí či vo verejnom sektore, no aj v privátnych spoločnostiach. A tak i ja
vďačím "mojej" fakulte za to, že som sa prostredníctvom bohatých širokospektrálnych
poznatkov uplatnil aj ako audítor v nadnárodnej spoločnosti, aj ako manažér či v súčasnosti
riaditeľ organizačnej zložky štátneho podniku. Prajem FVS mnoho úspešných absolventov, ktorí
nebudú mať problém s presadením sa a celému kolektívu pedagógov silu, energiu a trpezlivosť
so študentmi.“

Doterajšie pracovné pozície:
2008-2009 - audítor - Heineken, a.s.
2009-2011 - manažér Baletu Štátneho divadla Košice
od 2011 - šéf Baletu ŠD Košice
od 2009 - projektový manažér agentúry Slavonic Dance Theatre

Mgr. Dominik Béreš

Súčasný zamestnávateľ:
Balet Štátneho divadla Košice

Pozícia: riaditeľ

„Je to skutočne komplikované zamestnať sa vo VS.
Rodinkárstvo, korupcia, politické zásahy...to všetko sú
obrovské bariéry pre zamestnanie sa vo VS. Aj preto
som sa ja rozhodol, že budem robiť niečo iné. A musím
skonštatovať, že vzdelanie mi veľmi otvorilo dvere k
získaniu pracovného miesta.

Začal som na pozícii referenta controllingu v nadnárodnej stavebnej spoločnosti, ktorá pôsobí v
mnohých krajinách EU aj mimo EU. Ja som nastúpil do Prahy. V súčasnosti som regionálny
riaditeľ tejto spoločnosti v Česku. Prierezové vzdelanie je pre mňa základom k riadeniu českej
pobočky s obratom 22 mil. €.

Okrem mňa je nás v Prahe ešte zopár absolventov FVS (teda o ktorých ja viem) v rôznych
firmách na rôznych pozíciách. Ale v zásade sú všetci úspešní a spokojní. Som rád, že som ich na
FVS spoznal, sú to fajn ľudia a kamaráti ... a takých som na FVS spoznal dosť.“

Mgr. Martin Tutka

Súčasný zamestnávateľ:
Doprastav Praha

Pozícia: riaditeľ



„Po skončení vysokoškolského štúdia som začal
pracovať v Sociálnej poisťovni v Košiciach na
pozícii samostatný odborný referent. Konkrétne
pracujem na oddelení registra zamestnávateľov a
zamestnancov. Mojou náplňou práce je hlavne
registrácia zamestnávateľov a zamestnancov,
registrácia osôb štátu za ktoré poistné platí štát,
vydávanie potvrdení o dobe poistenia ako aj
poskytovanie súčinnosti pre súdy a políciu.

Na našom oddelení má každý referent pridelenú agendu zamestnávateľov rozdelených podľa
písmena, v rámci ktorej zabezpečuje správnosť registrácie a úlohy s tým spojené. Pri tejto práci
využívam poznatky, ktoré som si osvojil počas štúdia hlavne z právnických predmetov ako sú
predovšetkým právo sociálneho zabezpečenia, pracovné právo ako aj správne právo. Keď som
nastúpil na pozíciu samostatného odborného referenta, vedel som už z poznatkov zo štúdia na
FVS ako funguje sociálne poistenie, aké druhy sociálneho poistenia poznáme, čo mi uľahčilo
adaptáciu sa na tomto pracovisku. Neskôr som si postupne osvojoval problematiku ktorú
dennodenne využívam v práci. Štúdium ma takisto dostatočne pripravilo aj v oblasti spôsobu
vyjadrovania sa ako aj manažérskym zručnostiam ktoré sú užitočné pri plnení jednotlivých úloh.
Spolu so mnou v Sociálnej poisťovni pracujú aj ďalší absolventi z FVS, ktorí sa takisto úspešne
uplatnili vo svojich pozíciách. Na záver by som chcel veľmi pekne poďakovať učiteľom, ktorí mi
odovzdávali poznatky počas môjho štúdia na FVS. Vďaka ním môžem uplatňovať nadobudnuté
vedomosti v praxi.“

PhDr. Tibor Račok

Súčasný zamestnávateľ:
Sociálna poisťovňa v Košiciach

Pozícia: samostatný odborný referent

„Na fakultu som sa prihlásil z dôvodu veľmi dobrej
skladby predmetov, ktoré sa mi zdali vhodné pre
moju ďalšiu kariéru. Od nástupu na fakultu som pra-
coval ako riadiaci pracovník a už niekoľko rokov som
nájomcom čerpacích staníc Slovnaft v rámci Košíc.
V mojej každodennej práci využívam vedomosti na-
dobudnuté na fakulte verejnej správy, nakoľko moja
práca je spojená s ekonomickou a právnou proble-
matikou, ako aj s vedením ľudí, čo štúdium FVS spĺ-
ňa na 100%.

Keďže som popri štúdiu pracoval, fakulta verejnej správy ma naučila okrem odborných vedomostí
hlavne samostatnosť v riešení úloh, time management a zvládanie stresu. Záujemcom o štúdium
na FVS, ktorých snom je byť vrcholovým riadiacim pracovníkom, tak štúdium na FVS by som iba
odporučil z dôvodu ideálnej skladby predmetov.“

FVS želám veľa úspechov a veľa úspešných absolventov.

Mgr. Jaroslav Dzurik ml.

Súčasný zamestnávateľ: Slovnaft

Pozícia: riadiaci pracovník


